
Bk yoi styrelsemöte 3/2 2019
Närvarande
Ömer-Can Sen

Ivar Nilsson

Henrik Persson

Glenn Bardh

Sören Forsberg

Anna Zetterberg

1.Mötets öppnande

Ivar förklarade mötet öppnad

2.Val av ordförande,sekreterare,justerare

Till ordförande valdes Ivar Nilsson
Till sekreterare valdes Ömer-Can Sen
Till justerare valdes Anna zetterberg

3.Rapporter

a.Ordförande

Ivar påbörjat att uppdatera fakturahanteringarna.

b.Kassör

på kontot har vi 101 724.05 kr

sparkontot 75 471.17 kr

Betalande : ju-jutsu: 12st

Judo: 10 st

LLB: 3 st

Taiso : 0 st

c. Sektionens ansvariga rapporter
Judo

Alla medlemmar från Judo-sektionen ska registreras på Idrottonline, detta

hanteras av Ivar.

Kommer många nybörjartävlingar i distriktet denna säsongen.

Judofestivalen i Lindesberg (gamla Pingstlägret) 24-26/5.



JuJutsu

nya ungdomar börjar komma in och träna.

Taiso

har roliga pass.

5 st ungefär på träningen.

4.Kommande läger, tävlingar och utbildningar

 2/3 Danlägret i Linköping på ju jutsu blir 4 st som åker. Ömer-Can Sen, Glenn 
Bardh, Tom Svensson ,William Wall.

9-10/3 Nybrolägret 10 barn åker med närvarande William Wall, Henrik Persson, 
Micael Fritzon.

23/3 instruktörsläger på ju-jutsu kai i Linköping.

Påsklägret inte bestämt datum än.

5.Utgifter

årsavgift betalat till 4950 kr till budokampsportsförbundet.

avslutningsfikat kostade 900 kr.

bankavgift 813.50 kr.

6.Nästa möte

Styrelsens nästa möte är 3/3 i Landhs kl. 13:00.

7.Övriga Punkter

Årsmöte:

Beslutar att kalla till Årsmöte Söndagen den 31/3 kl 13:00

Vinterläger:

Det gick inte att uppbringa lämplig lokal för Vinterlägret denna terminen.

Vi satsar på en enklare tillställning för endast klubbmedlemmar under

våren (datum får diskuteras utanför mötet). Samt påtalar för kommunen att

vi är intresserade av hall-tid för nästa år vinterläger.



Hoodies:

Dags att beställa hoodies igen. Glenn får i uppgift att ihop med Tom kolla

upp hur vi vad och vart vi ska beställa, med målet att kunna beställa

innan sommaren.

Lokal:

Hittande av ny lokal har inte gått något vidare, Vi försöker sätta ihop en

ny arbetsgrupp efter årsmötet bestående av folk inom och utom styrelsen

som får i uppdrag att leta lokal och finansiering av densamma.

Övrigt:

Dammsugaren: Vi har fått en begagnad dammsugaren av Andreas Wällstedt,

denna är lite bättre kvalitet på än de gamla vi har, dock behöver det

köpas ett ny batteri till den.

Närvarotävling: räknas med båda passen. priset blir en Gi.

Nästa år avgift för LLb och Taiso ändras från 200:-/termin till 200:-år +

100:-/termin. Denna ändring kommer inte att slå igenom föränn 2020.

8.Mötet avslutat

Ivar förklarar mötet avslutad.

Justerat:

Ordförande                        Justerare


